
 

 
 
Op 24 september 2024 heeft de jaarlijkse ALV plaatsgevonden. Er waren 17 personen 
aanwezig. Wegens het ontbreken van een voorzitter heeft Han de Rijk (penningmeester) 
zich opgeworpen als waarnemend voorzitter van de ALV. 
 
Limes heeft afgelopen seizoen geen voorzitter gehad, wat we betreuren. Aan het eind van 
seizoen 2024/2025 zullen er nog meer vacatures zijn! 
 
De secretaris zit aan het eind van haar termijn en zal zich niet meer beschikbaar stellen. Het 
wedstrijdsecretariaat voor de senioren zal stoppen en de kledingcommissie zal dit seizoen 
fasegewijs nog de teams voorzien van (nieuwe) shirts, maar ook daarvoor wordt vervanging 
gezocht. 
 
Wij maken ons dus ernstig zorgen over de continuïteit van de vereniging na seizoen 
2024/2025, want zonder een voorzitter, een secretaris en de overige openstaande functies 
kunnen wij geen vereniging besturen/leiden! Concreet betekent dit, dat m.i.v. seizoen 
2025/2026 geen volleybal meer gespeeld kan worden als er niets veranderd. Natuurlijk 
willen wij dat niet, dus er moeten zich leden aanmelden om in het bestuur en overige 
commissies zitting te nemen. Het is eigenlijk te gek voor woorden dat er binnen een 
vereniging met bijna 500 leden geen mensen te vinden zijn. Dus wil je na komend seizoen 
nog volleyballen bij Limes, dan weet je wat er van je verwacht wordt. Vele handen maken 
tenslotte licht werk! 
 
Financieel hebben we een goed jaar gehad. De vereniging staat er financieel gezond voor. 
De begroting voor komend seizoen laat een klein negatief resultaat zien. We denken dit op 
te kunnen vangen met ons eigen vermogen. Wij ontkomen niet aan een 
contributieverhoging om de stijgende kosten van zaalhuur, Nevobo afdrachten en overige 
kosten enigszins te dekken. In de ALV is het voorstel tot verhoging van de contributie 
aangenomen door de leden van de ALV. Stukken daarover zijn op te vragen bij de 
penningmeester. De nieuwe bedragen zijn ook op de website van Limes gepubliceerd. 
 
Tijdens de ALV is verder uitgebreid ruimte gemaakt om Jeanette Versteeg tot Erelid te 
benoemen, gezien haar jarenlange inzet voor de jeugd van de vereniging. Ze is bedankt voor 
al haar activiteiten en zal nog wel bij de toernooimini’s betrokken blijven. Tevens hebben 
wij onder dankzegging en bloemen afscheid genomen van Hedy Warners, voorzitter van de 
Jeugdcommissie. Tom Verkammen heeft haar taken overgenomen. Bas Kerpel heeft de 
scheidsrechterscoördinatie van Ton Schut overgenomen, die dat jaren heeft gedaan. 
 
Het bestuur heeft als taak om samen met de leden van Limes te blijven bouwen aan een 
gezonde actieve vereniging. Daarvoor is het nodig dat er meer vrijwilligers betrokken 
worden op cruciale plekken. Nogmaals aan een ieder de oproep om hierin te participeren, 
zodat we ook als vereniging kunnen blijven bestaan na dit seizoen! 
 


